

Messages

宣传标语

Humans are part of nature's rich diversity and have the power to protect or destroy it.

人类是大自然丰富的生物多样性的一部分，我们有能力保护它，也有能力破坏它。

Biodiversity, the variety of life on Earth, is essential to sustaining the living networks and systems that provide us all with health, wealth, food, fuel and the vital services our lives depend on.

生物多样性包含地球上的各种生命，对于维持为人类提供健康、财富、食物、燃料以及人类赖以生存的重要服务的生存网络和系统至关重要。

Human activity is causing the diversity of life on Earth to be lost at a greatly accelerated rate. These losses are irreversible, impoverish us all and damage the life support systems we rely on everyday. But we can prevent them.

人类活动正急速加剧地球生物多样性的流失，这些流失不可逆转，将使人类更加贫瘠并毁坏人类每天赖以生存的生命保障系统。然而，我们人类可以保护生物多样性。

2010 is the International Year of Biodiversity. Let's reflect on our achievements to safeguard biodiversity and focus on the urgency of our challenge for the future. Now is the time to act.

2010 年是国际生物多样性年。让我们回顾人类保护生物多样性所取得的成绩，并关注迫在眉睫的挑战。让我们行动起来！

Kindly provided by: Huang Xiao-Lei, Ph.D.

Institute of Zoology(IOZ), Chinese Academy of Sciences(CAS)

Beijing, China